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Vanhusneuvosto on tarkastellut suunnitelmaa erityisesti ikäihmisten kulkemisen kannalta.

Vanhusneuvosto pitää edistämisohjelmaa yleisesti hyvänä ja tarpeellisena kauniaislaisille ja myös
naapurikuntien asukkaille , jotka pyöräilevät kaupungin läpi.
Vanhusneuvosto haluaa kuitenkin ottaa esiin asia , joihin kannattaisi kiinnittää huomiota:

Turvallisuus aspekti : pyöräilijöiden kova tilannenopeus erityisesti alamäessä, kauppojen ja
linja-autopysäkkien kohdalla sekä junaradan alikulkutunnelissa. Tämä aiheuttaa
vaaratilanteita jalankulkijoille ja autoilijoille. Tähän nopeuden hillitsemiseen tulisi löytää
ratkaisuja.
Tarvitaan asennekasvatusta kaikenikäisille pyöräilijöille.

lausunnon lisäksi vanhusneuvosto tuoda esiin muutamia kevyen liikenteen
ongelmakohtia, esim.
Eteläisen S-marketin kohdalla oleva jalkakäytävä on jalankulkijoiden, pyöräilijöiden ja
jakeluautojen "yhteisalue".
Kevyen liikenteen väylien liikennemerkit ovat ristiriitaisia tai väylät ovat puutteellisesti
merkittyjä useassa paikassa.
Kasvillisuus ja korkeat aidat risteyskohdissa haittaavat näkyvyyttä.
Kylpyläntien risteys tarvitsee Stop-merkin.
Granhultin, Palloiluhallin ja Uimahallin ylikulkupaikalle tarvitaan liikennevaloja kuten muiden
koulujen kohdalla.
Näistä nykytilanteen ongelmakohdista vanhusneuvosto tekee erillisen aloitteen
liikennejärjestelyistä vastaavalle taholle ennen seuraavaa pyöräilykautta.
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